

小五轴榫卯加工中心

产品名称	小五轴榫卯加工中心
公司名称	东莞市速胜机械有限公司
价格	210000.00/台
规格参数	品牌Brand:速必胜SUBS 型号Model:SSM-120 应用Application:复杂榫卯结构加工
公司地址	东莞市大岭山镇百花洞东边村巷11号
联系电话	076985630696 13925700758

产品详情

榫卯加工中心是2016年由SUBS速必胜开发的新产品。

1)作为现代家具世界的先锋，它已经解决了各种技术上的难题;

2)采用五轴数控技术和高工作效率，使之成为机器替代人力的理想选择;

3)双工站:你可以处理一件工作件，同时准备另一件，可以节省大量的时间，5轴，4个刀片同时工作，这样你就可以用这台机器处理一些复杂的榫头和榫头。

4)这台机器的整体设计已经应用了这项专利。

5)榫工作中心是一个潜艇在2016年开发的新产品。作为世界上领先的现代家具榫头结构的先锋，它解决了各种技术难题。采用五轴数控技术和高工作效率，使之成为机器替代人力的理想选择。

Tenon working center is a new product developed by SUBS in 2016.

1)As a pioneered universal edged too in the world for mordern furniture tenon structure,it has addressed all kinds of technical difficulties;

2)The adoption of five-axis CNC technology and high working efficiency make it a ideal choice for substitution of manpower by machine;

3) Double work station: you can process one work piece and prepare the other one at the meantime which could save a lot of time, 5 axis, four blade working at the same time, so that you can process some complex tenon and mortise only once by use this machine.

4) And the whole design of this machine had already applied the patent.

5) Tenon working center is a new product developed by SUBS in 2016. As a pioneered universal edged tool in the world for modern furniture tenon structure, it has addressed all kinds of technical difficulties. The adoption of five-axis CNC technology and high working efficiency make it an ideal choice for substitution of manpower by machine.